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Plats och tid Södra Lappland 2024-06-12 10.00-12.00 

 Teams 

 

Beslutande Karin Malmfjord Region Västerbotten 

Mikael Broman Försäkringskassan 

Anders Eriksson Arbetsförmedlingen 

Inger Stenlund Sorsele kommun 

Urban Lindström Åsele Kommun 

Börje Stenlund Malå kommun 

                                                 Ulrik Dahlgren Storuman Kommun 

                                                 Annika Wibrell Vilhelmina kommun 

                                                 Nicke Grahn Dorotea Kommun 

                                                   
 

   
                                                                                               

                                                 

Övriga deltagande                 Greger Lindkvist Dorotea kommun och Marlene Fällgren, Förbundschef 

  

                                             

 

Utses att justera 
 

 

 
 

 

Sekreterare ........................................................... 12 Paragrafer   

Marlene Fällgren 

  

Ordförande ........................................................... 

Karin Malmfjord 

  

Justerande .......................................................... 

Anders Eriksson 

 

 

 

 

______________________________________________________________ 

 

ANSLAG/BEVIS 

Protokollet har justerats och justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Sammanträdesdatum 2024-06-12 

  

Förvaringsplats för 

protokollet 

Samordningsförbundets kansli, Lycksele kommun 

  

 Marlene Fällgren 

Underskrift .......................................................................  
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                                          § 15 

                                          Mötets öppnande 

                                          Ordförande Karin Malmfjord Region Västerbotten öppnar möte. 

                                           

                                          

                                          § 16 

                                          Val av justerare 

                                          Anders Eriksson Arbetsförmedlingen utses till justerare. 

 

 

                                           § 17 

                                           Godkännande av dagordning 

                                           Dagordningen fastställdes. 

 

                                 

                                          § 18 

                    Förbundschefens informationer   

                                           Pågående insatser – styrelsen ges information 

                                           En väg vidare 

                                           Projektet ligger lite efter i antal arbetaförmågebedömningar, vid ingången 

                                           av 2024 18 bedömningar, målet 25 bedömningar. I övrigt går det  

                                           enligt plan. Tidigare fanns det mindre problematik kring arbetstränings  

                                           platser, det har nu blivit bättre tillgång till det.  

                                           Projektet är förläng 2024 ut. 22 maj genomfördes stormöte i projektet. 

                                           Kommunerna som är deltagande i projektet vittnar om att det finns stora 

                                           behov att få in fler deltagare under hösten, samt att behovet av att kunna  

                                           genomföra arbetsförmågebedömningar kommer att finnas kvar efter  

                                           projektets slut. Det har varit positiva resultat gällande avslut av deltagare. 

                                           Det planeras för utbildningsinsatser för deltagare och medarbetare under 

                                           hösten 2024. 

 

  

                                          Beviljade projekt gällande medfinansiering av Samordningsförbundet 

                                          Södra Lappland 

                                          Vid styrelsemötet i mars 2024 beviljade styrelsen i samordningsförbundet  

                                          Södra Lappland att medfinansiera 2 projekt, under förutsättning att de blev 

                                          beviljade 1:1 medel av Region Västerbotten och att ESF beviljade ansökan.  

                                          Projekten Alla behöver, alla behövs och KUB kommer ej att genomföras 

                                          då de inte blev beviljade 1:1 medel av Region Västerbotten, båda projekten 

                                          har valt att ta tillbaka sina ansökningar till ESF: 

                                          Det innebär att det beslut om medfinansiering från vårt förbund på  

                                          inte blir aktuellt. 

 

                                          SÖKA analysarbete 

                                          Löper på enligt plan. 

                                          Ansökan blev beviljad och analysarbetet är påbörjat i projektet. 

                                          Samordningsförbundet Skellefteå/Norsjö är ägare av projektet. 

                                          Projektgrupp etablerad, i den gruppen är alla Förbundschefer del 

                                          Projektledare och projektledare Elin Gren med. Gruppen genomförde 

                                          en kickoff i februari, där vi la upp en projektplan. 

                                          Analysgrupp för Södra Lappland är etablerad och haft sin 3 träffar. 

                                          I analysgruppen ingår Förbundschef Marlene Fällgren, delprojektledare 

                                          Maja Walterbo, Mattias Lindh Arbetsförmedlingen, Malin Lindeholm 
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                                         Försäkringskassan, Christina Viklund Region Västerbotten, kommun  

                                         representanter är Lars Gavelin, Tommy Sjöström, Victor Sandelin och Anton 

                                         Rydberg. 

                                         Södra Lapplands analysgrupp har upprättat strategiplan, samt att  

                                         representanterna i analysgruppen har presenterat vad de ser för vinst av 

                                         detta arbete och vilka behov har deras verksamheter i detta analysarbete. 

                                         3 september genomförs en workshop i Lycksele med analysgruppen. 

                                         Styrgrupp, alla förbundsordföranden, alla Förbundschefer och Mikael 

                                         Broman Försäkringskassan. 2 styrgruppsmöten har genomförts, den 19 

                                         juni är det inplanerat ett nytt styrgruppsmöte 

 

                                            

                                          Utbildningsinsatser 

                                       Alla utbildningsinsatser gällande SIP och samverkansutbildning är 

                                       inplanerade och datum har gått ut till alla berörda. Samverkansutbildning 

                                       är uppdelade i 2 olika utbildningar. Den ena är mer övergripande och riktar 

                                       sig till chefer, den första är genomförd måndag den 18 mars. Den andra har 

                                       en djupare grund i samverkan och riktar sig till anställda som arbetar nära 

                                       individer som är i behov av insatser från minst 2 parter. 

                                       Det har varit stort tryck på utbildningsinsatserna, och de blev fort 

                                       fullbokade, så under maj och juni har vi satte vi in fler utbildningstillfällen. 

                                       All informations finns på hemsidan. 

 

 

                                          Finsam konferensen 

                                          16 maj genomfördes årets Finsam konferens, den var i år digital. 

                                          Vi fick ta del av aktuellt från parterna i Nationella rådet, samt föreläsningar 

                                          kring skillnader i nyttjande av sjukförsäkring, kommuner och regioners  

                                          förutsättningar i den rådande lågkonjunkturen, matchnings insatser för 

                                          arbetssökande med svag ställning på arbetsmarknaden m.m. 

 

                                          Medlemssamråd 

                                          Genomfördes den 16 april för hela Västerbottens förbund. 

 

                                          REKO utbildning 

                                          Förbundschef har den 7 maj utbildat Södra Lapplands rehab koordinatorer  

                                          i FINSAM lagstiftningen, samt kring Södra Lapplands Samordningsförbund 

                                          och dess arbete, och vilka insatser som pågår under detta år. 

 

                                          Beredningsgruppen 

                                          Daniel Näsström Försäkringskassan kommer ej att sitta i  

                                          beredningsgruppen, han ersätts av Malin Lindeholm. 

 

                                          Översyn FINSAM lagstiftningen 

                                          Det har från Försäkringskassan gått ut en remiss gällande revidering av 

                                          Finsamlagen. Vi 3 förbund i Västerbotten och förbundet Södra Norrbotten 

                                          har haft en inledande träff kring detta, och vi har alla förbund likande  

                                          förutsättningar, och vill gärna göra ett gemenast arbete kring detta. Vi 

                                          har en inbokad träff 14 juni för att fortsätta arbetet kring en  

                                          gemensam skrivelse. 
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                                         § 19 

                  Ekonomiuppföljning 

                                          Förbundet har fått in större delarna av intäkterna, saknas är 938 000 kr  

                                          från Försäkringskassan, de utbetalar medlen 4 gånger per år, 2  

                                          utbetalningar har genomförts, resten utbetalas under hösten. 

                                          Finansierade insatser har betalts ut med undantag Vägen vidare. 

                                          Faktura väntas under hösten på ca 1,3 mkr. 

                                          Slutet av maj har förbundet ett överskott på ca 1,8 mkr, detta pga. 

                                          av att faktura för Vägen vidare ej inkommit till förbundet. 

                  Intäkter och utgifter går enligt beräkningar.  

         

 

                                            

                                         § 20 

                                         Uppföljning internkontrollplan 

                                         Styrelsen checkade av delar i internkontrollplanen. 

- Budget i balans, genomförts ekonomiuppföljning 

- Delaktighet och styrning, Förbundschef sitter med i styrgrupp 

gällande alla finansierade insatser och möten har genomförts. 

- Förbundets styrdokument är aktuella. 

- Förbundet följer GDPR, kontroll på kansliet har genomförts. 

- Rutiner vid fakturering har följts och säkerställts.  

 

 

 

  

                                        § 21 

                                        Yttrande gällande 2023 års revision 

                                        Förbundschef presenterar förslaget till yttrande avseende revisionen 

                                        2023. 

                                        Revisionen anger 2 rekommendationer, att förbundet i delårsredovisningen 

                                        gör en prognos av måluppfyllelsen vid årets slut och fortsätta sitt arbete med                                       

                                        nå Nationella rådets rekommendationer angående eget kapital. 

                                        Styrelsen har tagit del av revisonens rapporter, revisionsplan för 2024 och     

                                        förslag på yttrande avseende rekommendationerna. 

 

                

                                        Se bilaga 1 

                                        Beslut – styrelsen beslutade att anta förslaget till yttrande. 

 

                                         

                                       § 22 

                                       Förslag kostnadsfördelning vid utbildningsinsatser till andra förbund 

                                       Samordningsförbundet Södra Lappland bedriver i egen regi SIP- och 

                                       samverkansutbildning. Förbundet har fått förfrågningar av andra  

                                       samordningsförbund om att utbilda deras medlemsparter. 

                                       Samordningsförbundet Södra Lappland är positiv till detta, därav 

                                       har det tagits fram ett kostnadsfördelnings förslag om det skulle uppstå 

                                       merkostnader för förbundet vid utbildningsinsatser till andra förbund. 

 

                                       Se bilaga 2 

                                       Beslut – styrelsen beslutade att anta kostnadsfördelnings förslaget. 
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                                        § 23 

                                        Ansvarsfrihet 2023 

                                        Sorsele kommun har inkommit med beslut om att bevilja  

                                        Samordningsförbundet Södra Lappland ansvarsfrihet för 2023. 

 

 

                § 24 

                 Medlemmarnas information 

                 Arbetsförmedlingen- styrgruppen för projektet Alla behöver, alla behövs 

                 kommer att träffas för att diskutera/ta beslut om de kommer att göra en 

                 ny ansökan till Europeiska Socialfonden, då inom programområde D. 

                  

                 Försäkringskassan – omorganisationen flyter på bra, och det är positivt att 

                 de inte har någon större personalomsättning. 

 

                 Sorsele kommun – informerar om att deras sysselsättningsdel för de som 

                 står utanför arbetsmarknaden har gjort positiva resultat, 4 individer har gått 

                 till jobb, deltid och heltid. Mycket låg arbetslöshet, 1,9 %. 

 

                Dorotea kommun – informerar om att deras ekonomi inte ser bra ut. 

                Akademi Norr har den 19 juni en konferens i Lycksele, där de ska presentera 

                en rapport Arbetsmarknaden i norra Sverige är kartlagd, där presentas bland 

                annat, yrken med störst behov, detaljerad statiskt från 30 kommuner. 

                Rapporten släpps 19 juni, besök hemsidan för att ta del av rapporten. 

                                        https://www.akademinorr.se/  

  

                                        § 25 

                                        Övriga frågor 

                                        Kan Samordningsförbud och Akademi Norr ha utbyte av varandra? 

                                        Styrelsen ser positivt på det, något förbundet ska arbeta vidare med. 

 

                                        Nästa styrelsemöte torsdag 26 september kl. 09.00, då genomförs 

                                        även en planeringsdag tillsammans med beredningsgruppen.  

                                        Den genomförs i Lycksele, separat inbjudan med program kommer 

                                        under augusti månad. 

                                          

 

                                       § 26 

                                       Mötet avslutas 

                                       Klockan 11.00 avslutar ordförande dagens styrelsemöte. 
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protokollet 


Samordningsförbundets kansli, Lycksele kommun 
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Underskrift .......................................................................  







 
 
                                          § 15 


                                          Mötets öppnande 


                                          Ordförande Karin Malmfjord Region Västerbotten öppnar möte. 


                                           


                                          


                                          § 16 


                                          Val av justerare 


                                          Anders Eriksson Arbetsförmedlingen utses till justerare. 


 


 


                                           § 17 


                                           Godkännande av dagordning 


                                           Dagordningen fastställdes. 


 


                                 


                                          § 18 


                    Förbundschefens informationer   


                                           Pågående insatser – styrelsen ges information 


                                           En väg vidare 


                                           Projektet ligger lite efter i antal arbetaförmågebedömningar, vid ingången 


                                           av 2024 18 bedömningar, målet 25 bedömningar. I övrigt går det  


                                           enligt plan. Tidigare fanns det mindre problematik kring arbetstränings  


                                           platser, det har nu blivit bättre tillgång till det.  


                                           Projektet är förläng 2024 ut. 22 maj genomfördes stormöte i projektet. 


                                           Kommunerna som är deltagande i projektet vittnar om att det finns stora 


                                           behov att få in fler deltagare under hösten, samt att behovet av att kunna  


                                           genomföra arbetsförmågebedömningar kommer att finnas kvar efter  


                                           projektets slut. Det har varit positiva resultat gällande avslut av deltagare. 


                                           Det planeras för utbildningsinsatser för deltagare och medarbetare under 


                                           hösten 2024. 


 


  


                                          Beviljade projekt gällande medfinansiering av Samordningsförbundet 


                                          Södra Lappland 


                                          Vid styrelsemötet i mars 2024 beviljade styrelsen i samordningsförbundet  


                                          Södra Lappland att medfinansiera 2 projekt, under förutsättning att de blev 


                                          beviljade 1:1 medel av Region Västerbotten och att ESF beviljade ansökan.  


                                          Projekten Alla behöver, alla behövs och KUB kommer ej att genomföras 


                                          då de inte blev beviljade 1:1 medel av Region Västerbotten, båda projekten 


                                          har valt att ta tillbaka sina ansökningar till ESF: 


                                          Det innebär att det beslut om medfinansiering från vårt förbund på  


                                          inte blir aktuellt. 


 


                                          SÖKA analysarbete 


                                          Löper på enligt plan. 


                                          Ansökan blev beviljad och analysarbetet är påbörjat i projektet. 


                                          Samordningsförbundet Skellefteå/Norsjö är ägare av projektet. 


                                          Projektgrupp etablerad, i den gruppen är alla Förbundschefer del 


                                          Projektledare och projektledare Elin Gren med. Gruppen genomförde 


                                          en kickoff i februari, där vi la upp en projektplan. 


                                          Analysgrupp för Södra Lappland är etablerad och haft sin 3 träffar. 


                                          I analysgruppen ingår Förbundschef Marlene Fällgren, delprojektledare 


                                          Maja Walterbo, Mattias Lindh Arbetsförmedlingen, Malin Lindeholm 







 
 
                                         Försäkringskassan, Christina Viklund Region Västerbotten, kommun  


                                         representanter är Lars Gavelin, Tommy Sjöström, Victor Sandelin och Anton 


                                         Rydberg. 


                                         Södra Lapplands analysgrupp har upprättat strategiplan, samt att  


                                         representanterna i analysgruppen har presenterat vad de ser för vinst av 


                                         detta arbete och vilka behov har deras verksamheter i detta analysarbete. 


                                         3 september genomförs en workshop i Lycksele med analysgruppen. 


                                         Styrgrupp, alla förbundsordföranden, alla Förbundschefer och Mikael 


                                         Broman Försäkringskassan. 2 styrgruppsmöten har genomförts, den 19 


                                         juni är det inplanerat ett nytt styrgruppsmöte 


 


                                            


                                          Utbildningsinsatser 


                                       Alla utbildningsinsatser gällande SIP och samverkansutbildning är 


                                       inplanerade och datum har gått ut till alla berörda. Samverkansutbildning 


                                       är uppdelade i 2 olika utbildningar. Den ena är mer övergripande och riktar 


                                       sig till chefer, den första är genomförd måndag den 18 mars. Den andra har 


                                       en djupare grund i samverkan och riktar sig till anställda som arbetar nära 


                                       individer som är i behov av insatser från minst 2 parter. 


                                       Det har varit stort tryck på utbildningsinsatserna, och de blev fort 


                                       fullbokade, så under maj och juni har vi satte vi in fler utbildningstillfällen. 


                                       All informations finns på hemsidan. 


 


 


                                          Finsam konferensen 


                                          16 maj genomfördes årets Finsam konferens, den var i år digital. 


                                          Vi fick ta del av aktuellt från parterna i Nationella rådet, samt föreläsningar 


                                          kring skillnader i nyttjande av sjukförsäkring, kommuner och regioners  


                                          förutsättningar i den rådande lågkonjunkturen, matchnings insatser för 


                                          arbetssökande med svag ställning på arbetsmarknaden m.m. 


 


                                          Medlemssamråd 


                                          Genomfördes den 16 april för hela Västerbottens förbund. 


 


                                          REKO utbildning 


                                          Förbundschef har den 7 maj utbildat Södra Lapplands rehab koordinatorer  


                                          i FINSAM lagstiftningen, samt kring Södra Lapplands Samordningsförbund 


                                          och dess arbete, och vilka insatser som pågår under detta år. 


 


                                          Beredningsgruppen 


                                          Daniel Näsström Försäkringskassan kommer ej att sitta i  


                                          beredningsgruppen, han ersätts av Malin Lindeholm. 


 


                                          Översyn FINSAM lagstiftningen 


                                          Det har från Försäkringskassan gått ut en remiss gällande revidering av 


                                          Finsamlagen. Vi 3 förbund i Västerbotten och förbundet Södra Norrbotten 


                                          har haft en inledande träff kring detta, och vi har alla förbund likande  


                                          förutsättningar, och vill gärna göra ett gemenast arbete kring detta. Vi 


                                          har en inbokad träff 14 juni för att fortsätta arbetet kring en  


                                          gemensam skrivelse. 


 


 


 







 
 
                                         § 19 


                  Ekonomiuppföljning 


                                          Förbundet har fått in större delarna av intäkterna, saknas är 938 000 kr  


                                          från Försäkringskassan, de utbetalar medlen 4 gånger per år, 2  


                                          utbetalningar har genomförts, resten utbetalas under hösten. 


                                          Finansierade insatser har betalts ut med undantag Vägen vidare. 


                                          Faktura väntas under hösten på ca 1,3 mkr. 


                                          Slutet av maj har förbundet ett överskott på ca 1,8 mkr, detta pga. 


                                          av att faktura för Vägen vidare ej inkommit till förbundet. 


                  Intäkter och utgifter går enligt beräkningar.  


         


 


                                            


                                         § 20 


                                         Uppföljning internkontrollplan 


                                         Styrelsen checkade av delar i internkontrollplanen. 


- Budget i balans, genomförts ekonomiuppföljning 


- Delaktighet och styrning, Förbundschef sitter med i styrgrupp 


gällande alla finansierade insatser och möten har genomförts. 


- Förbundets styrdokument är aktuella. 


- Förbundet följer GDPR, kontroll på kansliet har genomförts. 


- Rutiner vid fakturering har följts och säkerställts.  


 


 


 


  


                                        § 21 


                                        Yttrande gällande 2023 års revision 


                                        Förbundschef presenterar förslaget till yttrande avseende revisionen 


                                        2023. 


                                        Revisionen anger 2 rekommendationer, att förbundet i delårsredovisningen 


                                        gör en prognos av måluppfyllelsen vid årets slut och fortsätta sitt arbete med                                       


                                        nå Nationella rådets rekommendationer angående eget kapital. 


                                        Styrelsen har tagit del av revisonens rapporter, revisionsplan för 2024 och     


                                        förslag på yttrande avseende rekommendationerna. 


 


                


                                        Se bilaga 1 


                                        Beslut – styrelsen beslutade att anta förslaget till yttrande. 


 


                                         


                                       § 22 


                                       Förslag kostnadsfördelning vid utbildningsinsatser till andra förbund 


                                       Samordningsförbundet Södra Lappland bedriver i egen regi SIP- och 


                                       samverkansutbildning. Förbundet har fått förfrågningar av andra  


                                       samordningsförbund om att utbilda deras medlemsparter. 


                                       Samordningsförbundet Södra Lappland är positiv till detta, därav 


                                       har det tagits fram ett kostnadsfördelnings förslag om det skulle uppstå 


                                       merkostnader för förbundet vid utbildningsinsatser till andra förbund. 


 


                                       Se bilaga 2 


                                       Beslut – styrelsen beslutade att anta kostnadsfördelnings förslaget. 


                                       







 
 
                                        § 23 


                                        Ansvarsfrihet 2023 


                                        Sorsele kommun har inkommit med beslut om att bevilja  


                                        Samordningsförbundet Södra Lappland ansvarsfrihet för 2023. 


 


 


                § 24 


                 Medlemmarnas information 


                 Arbetsförmedlingen- styrgruppen för projektet Alla behöver, alla behövs 


                 kommer att träffas för att diskutera/ta beslut om de kommer att göra en 


                 ny ansökan till Europeiska Socialfonden, då inom programområde D. 


                  


                 Försäkringskassan – omorganisationen flyter på bra, och det är positivt att 


                 de inte har någon större personalomsättning. 


 


                 Sorsele kommun – informerar om att deras sysselsättningsdel för de som 


                 står utanför arbetsmarknaden har gjort positiva resultat, 4 individer har gått 


                 till jobb, deltid och heltid. Mycket låg arbetslöshet, 1,9 %. 


 


                Dorotea kommun – informerar om att deras ekonomi inte ser bra ut. 


                Akademi Norr har den 19 juni en konferens i Lycksele, där de ska presentera 


                en rapport Arbetsmarknaden i norra Sverige är kartlagd, där presentas bland 


                annat, yrken med störst behov, detaljerad statiskt från 30 kommuner. 


                Rapporten släpps 19 juni, besök hemsidan för att ta del av rapporten. 


                                        https://www.akademinorr.se/  


  


                                        § 25 


                                        Övriga frågor 


                                        Kan Samordningsförbud och Akademi Norr ha utbyte av varandra? 


                                        Styrelsen ser positivt på det, något förbundet ska arbeta vidare med. 


 


                                        Nästa styrelsemöte torsdag 26 september kl. 09.00, då genomförs 


                                        även en planeringsdag tillsammans med beredningsgruppen.  


                                        Den genomförs i Lycksele, separat inbjudan med program kommer 


                                        under augusti månad. 


                                          


 


                                       § 26 


                                       Mötet avslutas 


                                       Klockan 11.00 avslutar ordförande dagens styrelsemöte. 
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